



Datum	Duur	Aanwezigen	Gasten:
1-04-2025	20:00 – 22:00	Bestuur: Emilie van der Heijden	Harry Laurant 3 leden Stichting Kloosterhuis Sambeek
Locatie	Voorzitter	Cor Thijssen Joris Jans Wiljan Laarakkers	Afwezig met kennisgeving: Peter Honing Chris Heesemans Henny van Daal
Duvelshof	Emilie	Toekomstleden: Erik Hippmann Wim Niessen	
Reden voor vergadering		Leden: Eric Botden Jeanette Verstraaten Merieke Henst-Willems (notulant)	
Algemene vergadering			
Nr.	Besproken / afgesproken onderwerpen		
	Agenda Opening Notulen vorige vergadering Mededelingen, in- en uitgaande stukken Werkgroepen Rondvraag Sluiting		
1	Opening - Emilie opent de vergadering met een speciaal welkom aan Erik. - Omdat Erik voor de eerste keer aanwezig is, volgt een kort voorstelrondje.		
2	Gasten Kloosterhuis Het Kloosterhuis, bezoek aan dorpsraad <i>De leden van Het Kloosterhuis sluiten aan om samen met de dorpsraad te sparren over (aanvullende) mogelijkheden voor deze stichting. Zij zijn zoekende naar hoe men Het Kloosterhuis zo optimaal mogelijk draaiende kan houden.</i> <i>Openingsvraag: hoe kijkt Sambeek tegen Het Kloosterhuis aan en wat is er aanvullend mogelijk voor deze stichting?</i> Dit overleg is aangevraagd door Het Kloosterhuis. Allereerst lichten ze toe wat hun doel is en welke activiteiten er zijn: - 30 jaar bestaand gebouw intact houden en maatschappelijk werk - Noodopvang gastenkamers - Het culturele aspect is belangrijk, culturele activiteiten - Inkomsten door bewoners -> en bepaalde activiteiten		

	- 30 bewoners en cliënten van Dichterbij wonen ook in een gebouw van hen en maken gebruik van ruimtes - Alles draait veelal op vrijwilligers. Als inwoners van Sambeek ervaren we een steeds grotere betrokkenheid bij de bewoners van Het Kloosterhuis. Ze stellen het klooster steeds vaker open, promoten activiteiten en zoeken de publiciteit op. Samen wordt gezocht naar aanvullende mogelijkheden: - Meer vrijwilligers uit Sambeek inzetten - Publiciteit door Rondom de Toren in te schakelen - Informatie via website te vinden pagina via Rondom de Toren - Nog meer verbinden met gemeenschap - Samenwerken met de Bolster (Dit werd voorheen ook gedaan) Subsidie evt. Bekijken waar mogelijkheden liggen. • Wiljan biedt hulp aan. Stuurgroep aanspreken van Duvelshof • Neem contact op met Henk van Raaij • Er zijn subsidies onder andere m.b.t. duurzaamheid voor dit soort panden
3	Notulen vorige vergadering • Notulen: Actie AED's: volgende vergadering vragen aan Henny. De overige acties zijn afgerond. <u>Hoe om te gaan met de agendapunten van open of gesloten vergadering?</u> Notulen worden vanaf nu gedeeld met iedereen en zijn dus openbaar. <u>Notulen documenteren</u> <i>Alle notulen mogen vanaf nu openbaar worden vermeld</i> <i>Deze staan vanaf september, niet meer gearhiveerd</i> Actie: Jeanette vult deze aan.
4	Mededelingen, in- en uitgaande stukken. - Er zijn geen mededelingen.
5	Werkgroepen - Werkgroep verkeer (veiligheid) Harry Laurant is namens de werkgroep aanwezig om de huidige stand van zaken toe te lichten. Inmiddels zijn er twee bijeenkomsten geweest van de klankbordgroep Beter Bereikbaar Boxmeer. Van de eerste is inmiddels het verslag aanwezig, we hebben dat als Dorpsraad ook ontvangen. Mondeling licht Harry de stand van zaken toe, waarbij hij twee kaarten verspreid waarop de knelpunten binnen Boxmeer en Sambeek zijn aangegeven. Één optie geeft de aanleg van een rondweg aan, de andere optie richt zich op een nieuwe inrichting van de Grotestraat (30 km weg, ev. snelheidsbeperkende maatregelen). Voor Sambeek zou een randweg de mooiste optie zijn, maar of dat ooit gaat lukken is de vraag. Bij de andere optie (30 km met snelheidsbeperkende maatregelen) moet in de gaten gehouden worden dat de hulpdiensten niet te zeer belemmerd worden. Het is vooral belangrijk de knelpunten binnen Sambeek aan te blijven geven, ook de punten buiten de Grotestraat. Er is op dit moment nog niks concreet afgesproken. De komende periode zal er dan ook weinig tot niets veranderen. Eind mei is de volgende bijeenkomst. Harry houdt ons op de hoogte van nieuwe ontwikkelingen. <u>Dorpsraad:</u>

	<u>Vacature invullen Secretaris</u> Zowel Wil als Erik hebben aangegeven eventueel beschikbaar te zijn voor secretariële werkzaamheden. Joris en Emilie gaan met hen in gesprek. Jeanette geeft aan dat het wenselijk is de data en de notulen voortaan weer via het secretariaat te krijgen. <u>Rol Dorpsraad, paper Bram Jacobs</u> Wordt verzet naar de volgende vergadering. <u>Dorpsapp</u> Dorpsraadwebsite wordt eerst op orde gemaakt We komen daarna terug op de Dorsapp, deze wordt voor nu even geparkeerd. <u>Bevrijdingsloop 5 mei</u> Emilie heeft contact gehad met Hans Bouwmans. Besloten wordt bij de toren aandacht te schenken aan de doorkomst rond het middaguur. Goed om dit kenbaar te maken, te promoten. Ontvangst Kuulvoer /Jam? Actie Joris en Emilie <u>App 24 februari Peter: overlast in de buurt</u> Punt wordt later opgepakt gezien Peter er niet is. <u>Metworstrennen : toiletgelegenheid en opruimen in Sambeek</u> Emilie heeft contact gehad met de metworst voorzitter. Hij zal het punt van het opruimen noemen bij de gemeente tijdens de evaluatie. Verder is het aan ons om contact op te nemen met de gemeente en de horecagelegenheden in Sambeek. Actie Wiljan <u>Volgende vergadering</u> In verband met Pinksteren wordt de vergadering van juni verzet naar 16 juni. De volgende vergadering is 12 mei. <u>Kranslegging 4 mei</u> Degene die de krans zou leggen is helaas overleden. Enkele andere opties worden besproken. Actie: Cor pakt dit op Actie: Joris neemt contact op met 't Gilde en Roger <u>Website</u> Jeanette heeft bekeken waar aanpassingen gedaan moeten worden. Voor rond de 200-400 euro zal de structuur van website aan te passen zijn. Budget is akkoord. Jeanette pakt dit het liefst samen met iemand anders van de Dorpsraad op. <u>Nieuwe inwonersdag tijdens St. Jansfeesten op 21 juni:</u> De voorbereidingen zijn in volle gang. Marieke en Jeanette pakken dit donderdag 17 april op.
6	<u>Rondvraag</u> Wiljan heeft kascontrole uitgevoerd, deze is dik in orde. Complimenten voor Cor! Jeanette, onderwerpen voor Rond de toren: - Die van ons doet dat niet flyer nogmaals afdrukken - Metworst evaluatie en terugkoppeling - Overleg met vertegenwoordiging Kloosterhuis

	- 4 en 5 mei - Nieuwe inwonersdag - Verkeer Mail Ingo Oldenkamp over omgevingsfonds: Vandaag ontvangen. De mail roept diverse vragen op. Actie Emilie: Ingo bellen.		
7	Sluiting		
Datum 16-06-2025	Duur 20:00 - 22:00	Locatie Duvelshof	Voorzitter Emilie